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سرمربی فصل بعد استقلال؛ مجیدی یا استراماچونی؟
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آینده  فصل  برای  استقلال  نیمکت  سرنوشت 
مشخص نیست. استقلالی ها دوست دارند مجیدی 
به  باشگاه  مسئولان  اما  بماند  سرمربی  همچنان 

دنبال یک گزینه خارجی هستند.
مجیدی  فرهاد  شفر،  وینفرد  اخراج  از  پس 
لیگ  پایان  تا  استقلال  موقت  سرمربی  عنوان  به 
قبول  قابل  نتایج  این  با  شد.  انتخاب  هجدهم 
مجیدی در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا، باعث 
شد هواداران و آبی های سابق هم به ماندن مجیدی 
رای بدهند. عنایتی درباره ماندن مجیدی گفته بود: 
باشگاه، همین  برای  انتخاب  بهترین  »فکر می کنم 
نقش  به  هم  قربانی  پیروز  است.«  مجیدی  فرهاد 
آن  »وقت  کرد:  اشاره  استقلال  در  مجیدی  مثبت 
رسیده که به یک مربی جوان مثل مجیدی اعتماد 
جواد  اما  گیرد.«  صورت  حمایت  نیز  او  از  و  شود 
روند  ادامه  نظرم  »به  دارد:  متفاوتی  نظر  زرینچه 
که  نشد  دیده  استقلال  از  و چیز خاصی  بود  شفر 

بگوییم با آمدن فرهاد برجسته شد.«
ماندن  به  استقلال  اتمسفر  که  شرایطی  در 
به  هم  تیم  جوان  سرمربی  می داد،  رای  مجیدی 
ابتدا  او  بود.  نوزدهم  لیگ  ترکیب  ساختن  دنبال 

خواستار ماندن امید نورافکن شد و سپس هافبک 
که  بود  آن  از  پس  اما  داد  پیشنهاد  را  ذوب آهن 
می خواست  مجیدی  ندهد.  نظری  گرفت  تصمیم 
استقلال  سرمربی  هم  آینده  فصل  باشد  مطمئن 
هم  او  ندهد،  رخ  اتفاق  این  بود  قرار  اگر  و  است 

نقشی در ترکیب فصل آینده نداشته باشد.« پس از 
آن بود که مجیدی احتمال جذب تعدادی بازیکن 
نگران  اوضاع  »استقلال  گفت:  و  کرد  تکذیب  را 
کننده ای دارد. من بعد از بازی با العین چندین بار 
با آقای فتحی و آقای خطیر تماس گرفتم و تاکید 

جای  به  و  شود  حفظ  قبل  فصل  تیم  که  داشتم 
خریدهای بی مورد به فکر جوانان باکیفیتی باشیم 
کیفیت  دارند.  حضور  استقلال  مجموعه  در  که 
بعضی  از جوان های ما بهتر از برخی اسامی است.«

به  هم  استقلال  باشگاه  شرایطی  چنین  در 
تصمیم  و  نماند  خوش بین  مجیدی  فرهاد  ماندن 
گرفت انتقال یک سرمربی خارجی جدید را برعهده 
بگیرد. استقلال اگر قرار بود قرارداد وینفر شفر را 
تومان  میلیارد   15 حدود  رقمی  باید  کند،  فسخ 
استقلال  باشگاه  برای  پول  این  می کرد.  پرداخت 
ایران  فوتبال  مالی  اوضاع دشوار  و  نبود  رقم کمی 
را  تلاشش  تمام  باشگاه  تا  شد  علت  بر  مزید  هم 
به کار بگیرد و از پرداخت این رقم سنگین فراری 
باشد. بنابراین همه انتظار داشتند استقلال با شفر 
به یک توافق همه جانبه دست پیدا کند و به نظر 
او  از  تصویری  است.  داده  رخ  اتفاق  این  می رسد 
منتشر شد که در حال ترک ایران بود. پس از آن 
هم سرمربی آلمانی هدایت باشگاه بن یاس امارات 

را برعهده گرفت. 
نهایی  از  پیش  استقلالی ها  می رسد  نظر  به 
رسیده  توافق  به  او  با  شفر،  جدید  تیم  خبر  شدن 

بودند. چرا که استقلال از هفته گذشته به دنبال یک 
ایتالیا«  گزینه خارجی بود. رسانه »توتو مرکاتو وب 
استراماچونی،  آ  آندره  وضعیت  استقلال  کرد  ادعا 
سرمربی 43 ساله ایتالیایی که سابقه هدایت اینتر، 
اودینزه، پاناتینایکوس یونان و اسپارتاپراگ چک را در 
کارنامه دارد را بررسی کرده است. آبی های تهران به 
استراماچونی، قراردادی سه ساله را پیشنهاد داده اند 
استراماچونی  نماینده  با  آبی ها  مدیران  زودی  به  و 
ملاقات خواهند کرد تا این سرمربی را برای آوردن به 
ایران متقاعد کنند. رسانه های زیادی احتمال حضور 
مجیدی در استقلال را بررسی کردند تا خبر توافق او 

با آبی پوشان چندان هم عجیب نباشد.
در حالی که سرمربی ایتالیایی در ترکیه حضور 
ترکیه ای  باشگاه  یک  با  او  توافق  شایعه  داشت، 
تکذیب  را  خبر  این  شهیر  باشاک  اما  شد  منتشر 
کرد. امیرحسین فتحی امروز، سه شنبه، دیداری با 
به استقلال  او  انتقال  تا  استراماچونی خواهد داشت 
را نهایی کند. بنابراین استقلال در ترکیه از سرمربی 
جدید خود رونمایی خواهد کرد. بنابراین استراماچونی 
زودی  به  احتمالا  ندارد،  هم  درخشانی  کارنامه  که 

جانشین فرهاد مجیدی خواهد شد.

سرمربی سپاهان گفت: همه کسانی که به ورزشگاه می آیند 
فرزندان من هستند. همه با امید به ورزشگاه می آیند اما برخی 

ها طوری رفتار می کنند که کسی آسیب می بیند.
تیمش  دیدار  از  پیش  خبری  نشست  در  قلعه نویی  امیر 
برابر پرسپولیس در چارچوب جام حذفی گفت: این بازی یک 
از  و  بگذاریم  احترام  همدیگر  به  باید  است.  فوتبالی  جشن 
می خواهند  چقدر  هر  دوستان  البته  ببریم.  لذت  فوتبال  خود 
که  نکنیم  رفتار  طوری  ندارد.  مشکلی  کنند؛  توهین  من  به 
آیند  می  ورزشگاه  به  که  کسانی  همه  برسد.  آسیب  کسی  به 
اما  آیند  می  ورزشگاه  به  امید  با  همه  هستند.  من  فرزندان 
باز  می بیند.  آسیب  کسی  که  می کنند  رفتار  طوری  ها  برخی 
همدیگر  به  کنند.  توهین  من  به  توانند  می  که  می گویم  هم 

آسیب نرسانند که از بازی لذت ببریم.
بازی  از  بعد  بازی گفت: من  این  سرمربی سپاهان درباره 
جشن  مردم  خوشحالم  کردم.  استراحت  و  نیامدم  خیابان  به 
نویی و سپاهان  قلعه  امیر  به خیلی چیزها رسیدند.  و  گرفتند 
کرد،  بازی  نویی  قلعه  امیر  که  بازی ای  اولین  بودند.  مظلوم 
تیمش محروم بود. محرومیت برای سال قبل بود. گذاشتند تا 
را محروم کنند. گران ترین گوجه  تیم  این  من سرمربی شدم، 
جریمه  تومان  میلیون   ۲۰ که  بود  نویی  قلعه  امیر  برای  دنیا 
رفتارها  این  و  می دهد  عزت  ما  به  خداوند  که  شد. خوشحالم 
هم جزو خواری آن ها ثمری ندارد. تیم ما با همه بدرفتاری ها 

و ناعدالتی ها خوب نتیجه گرفت.
فرد  اگر  است.  نویی  قلعه  امیر  هدفشان  کرد:  تاکید  وی 
دیگری سرمربی سپاهان بود، عدالت محور رفتار می کردند. چون 
من سرمربی شدم، به خاطر یک گوجه ۲۰ میلیون تومان جریمه 

شدیم. امیدوارم سال بعد تیم به مراتب بهتری بسازیم.
قلعه نویی با تبریک به پرسپولیس و برانکو به خاطر قهرمانی 
رفتار  هم  با  هوادران  که  آمده  پیش  مسائل  سری  یک  گفت: 
درستی نداشته باشند. امیدوارم فردا نقطه عطف خوبی برای دو 
طرف باشد و بازی خوبی را ببینیم. توقعم دیدن یک بازی خوب 
است. حق ماست که به مرحله بعد صعود کنیم. حق داریم در 
فینال باشیم. پرسپولیس هم تیم خوبی است اما ما از نظر تیمی 
به  بازیکنان  و  داشتیم  تمرینات شادابی  برتر،  لیگ  اتمام  از  بعد 
مرز خودباوری رسیدند و می توانستند قهرمان شوند. شاید یک 
جاهایی اشتباهات من و بدشانسی ها بود. یک بازی هم با تیم 
دانشجویان داشتیم. از فرشاد کرمی و سعید آذری به خاطر دادن 

زمین به ما تشکر می کنم.
سرمربی سپاهان خاطرنشان کرد: پرسپولیس خط هافبک 
خوبی دارد. ما این خطر را در تهران کنترل کردیم و پرسپولیس 
بازی می کنیم  بهتر  به مراتب  ایستگاهی داشت. فردا  یک ضربه 
فرهنگ  با  هواداران  طرفی  از  هستیم.  خودمان  زمین  در  چون 
تشکر  بودند  ادعا  بدون  که  خبرنگارانی  از  داریم.  را  خودمان 
می کنم. برخی از خبرنگاران قلم خود را می فروشند. طرفداران 
فردا  نگذاشتند.  تنها  را  ما  مختلف  شهرستان های  در  سپاهانی 
امیدوارم یار دوازدهم و خبرنگاران برای ما دعا کنند که فردا با 

بازی خوب و منطقی به فینال جام حذفی صعود کنیم.
اگر  با خنده گفت که  و  به کنایه  نویی  قلعه  امیر  ادامه  در 

زمان کافی داشت یک مثالی درباره این موضوع می زد.
قلعه نویی درباره اینکه سال آینده در سپاهان حضور دارد 
گفت: گزینه اول دوم  وسوم من سپاهان است. اصفهان و مردمش 
را دوست دارم. سپاهان و ذوب آهن را دوست دارم. خاطرات خوبی 

در این تیم ها دارم. من حرفم را رک می زنم و بابت آن هم هزینه 
دادم. روزی که تیم را گرفتیم شرایط خوبی نداشت اما به لطف 
ابتدا  گرفتیم.  خوبی  نتایج  عظیمیان  دکتر  و  بازیکنان  و  خدا 
یک  هم  تیم  بودجه   دلار،  تغییرات  با  که  شد  مصوب  بودجه ای 
سوم شد. اینکه بودجه متممی بزنیم، کار سختی بود. این موضوع 

باعث شد تیم بزرگسالان سپاهان به راه خودش ادامه دهد.
وی ادامه داد: سپاهان در ۲5 رشته قهرمان شده و نزدیک به 
۲۰۰ ورزشکار دارد. عظیمیان باعث شد سپاهان شرایط خودش 
را پیدا کند. ما الان به اینجا رسیدیم و الان دوم هستیم. سال 
ما  معیار  کشور  داخل  در  می خواهند.  قهرمانی  هواداران  آینده 

پرسپولیس، استقلال، تراکتورسازی و پدیده هستند.
او با بیان اینکه بازیکن خارجی این تیم باید توان رقابت با 
تیم های الدحیل و السد را داشته باشد، افزود: امیدوارم این توافق 
تیم  در شان طرفداران  که  کنیم  و سپاهانی درست  انجام شود 

باشد. اگر توافق کردیم، مخلص شما هستیم  و اگر نه مثل سابق 
طرفدار سپاهان هستم.

سرمربی سپاهان در واکنش به این سوال که او همواره رابطه 
به کاهش  این موضوع ممکن است  آیا  و  برانکو داشته  با  خوبی 
تنش ها روی سکوها منجر شود، گفت: چرا این ناعدالتی ها باید 
درباره امیر قلعه نویی رخ دهد. قبل از بازی مسئولان حراست از 
و رسول  و مهدی کیانی  آرام کنیم  را  من خواستند که سکوها 
این  چرا  انضباطی  کمیته  مسئولان  کردند.  را  کار  این  نویدکیا 
رفتارها را نمی بینند؟ ما سکو را آرام کردیم. ۹۰ دقیقه به من 
توهین و فحاشی کردند. تورک و حسن زاده هیچ کاری نکردند 
فراموش  را  قضیه  اصل  نرفتی؟  خبری  کنفرانس  چرا  گفتند  و 
او  چرا  که  است  تورک  از  تعجبم  می کنم.  تعجب  واقعا  کردند. 
وقتی مسئول کمیته اخلاق است به این موضوع ورود نکرد. فکر 
کردم تقدیرنامه می دهند که در برابر توهین ها واکنشی نداشتم. 
صد دفعه شده مربیان به نشست خبری نرفتند. الان هم برانکو 

نیامده است.
رفتارها  این  مسئولان  می کنند  فکر  کرد:  تاکید  نویی  قلعه 
را نمی فهمند اما آقای حسن زاده مردم می فهمند. ظلم پایدار 
فوتبال  جنس  از  چون  داریم.  را  خودمان  وظیفه  ما  نمی ماند. 
هستیم باید جوری رفتار کنیم که مردم از فوتبال لذت ببرند. اگر 
به من توهین شود به خاطر مشکلات اقتصادی و هزاران مشکل 
اشکال ندارد. ما می گوییم اشکال ندارد. بهتر از این است که به 
جاهای دیگر برود و آسیب پذیر شود. باشگاه سپاهان کار بزرگی 
قانون  ندارد.  قانونی وجود  به تیم مهمان داد.  کرد و 3۰ درصد 
۹۰-1۰ است و در فنیال 5۰-5۰ می شود. من که ۲۰ سال است 

در فوتبال هستم این موضوع را ندیدم.

دورهتهدیدبرایبازینکردنگذشته؛
ایرجعرب:برانکونامهیچبازیکنیرا

اعلامنکردهحتیقوچاننژاد
تاکید  ضمن  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
صحبت های  دوره  گفت:  قانون  از  تبعیت  بر 
اجرا  قانون  اگر  اینکه  بر  مبنی  سپاهان  مدیران 
شوند  ورزشگاه  وارد  میهمان  هواداران  و  شود 

بازی نمی کنیم، گذشته است.
ایرج عرب در خصوص سفر به اصفهان برای 
اصفهان  استان  تأمین  شورای  جلسه  در  حضور 
برای برگزاری منظم بازی پرسپولیس و سپاهان 
تک  روی  تا  می روم  جلسه  این  به  خودم  گفت: 
ما  برای  باشم.  داشته  تاکید  قانونی  موارد  تک 
است.  دیگری  عنصر  هر  از  مهم تر  قانون  حرف 
حقوق  باید  نمی خواهیم.  قانون  از  فراتر  چیزی 
رعایت  دنیا  کجای  هر  در  پرسپولیس  هواداران 

شود.
بر  تاکید  با  پرسپولیس  باشگاه  مدیرعامل 
نیمی  اینکه  و  فوتبال  لیگ  سازمان  نامه  آئین 
از ظرفیت ورزشگاه باید در اختیار تیم میهمان 
شورای  به جلسه  من  داشت:  اظهار  بگیرد،  قرار 
که  خودمان  اولیه  حقوق  از  تا  می روم  تأمین 
قانونی هم هست دفاع کنیم. باشگاه پرسپولیس 
همیشه خواسته تا از حاشیه ها دوری کند. هرگز 

نخواستیم تنش آفرینی کنیم.
وی درباره تهدید مدیرعامل سپاهان مبنی 
تماشاگران  ظرفیت  درصد  پنجاه  اگر  اینکه  بر 
قرار  پرسپولیس  هواداران  اختیار  در  بازی 
افزود: دوره  وارد زمین مسابقه نمی شوند  بگیرد 
تهدیدهای اینچنینی گذشته است. دلیلی ندارد 
همیشه  را  متقابل  احترام  کنیم.  متشنج  را  جو 
جلسه  در  هدفمان  هم  بار  این  و  داده ایم  انجام 

همین خواهد بود.
عرب در پایان راجع به ترانسفر علی علیپور 
تاکید  پرسپولیس  به  نژاد  قوچان  رضا  آمدن  و 
برانکو  آقای  گویم  می  بار  چندمین  برای  کرد: 
است.  نداده  خریدی  لیست  هیچ  ایوانکوویچ 
ایشان مسئول فنی تیم است و بدون اجازه ایشان 
هیچ حرکتی در فصل نقل و انتقالات نمی کنیم. 
بازیکن  با  بخواهیم  نشده که  داده  ما  به  لیستی 

خاصی صحبت کنیم حتی آقای قوچان نژاد.

تمجیدقطریهاازمدافعایران
پورعلیگنجیدرالعربیماندنیاست

فوتبال  تیم  مدافع  گنجی  پورعلی  مرتضی 
می  ادامه  تیم  این  در  خود  کار  به  قطر  العربی 

دهد.
گزارشی  در  امروز  قطر  الشرق  روزنامه 
آخرین وضعیت تیم العربی را بررسی و اعلام کرد 
مرتضی  جز  به  تیم  این  خارجی  بازیکنان  تمام 

پورعلی گنجی رفتنی هستند.
این روزنامه همچنین با تمجید از عملکرد 
مدافع ایرانی العربی نوشت که پورعلی گنجی در 
این  العربی خیال  بان  دروازه  الشنان  موید  کنار 

تیم را از خط عقب راحت کرده است.
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ازعلیپورتااحمدنور؛آمادگیبرایپنالتیها
پرسپولیسی ها در آخرین تمرینشان پیش از بازی با سپاهان، پنالتی زدن 

را تمرین کردند تا آماده اتفاقات پس از دقیقه 1۲۰ نیز باشند.
عملکرد  حذفی  جام  در  فصل  این  پرسپولیس  گذشته،  سال  سه  برخلاف 
خوبی داشته و توانسته با حذف نور ارومیه، سپیدرود رشت و پدیده مشهد به 
نیمه نهایی این رقابت ها برسد. حالا آن ها سپاهان اصفهان را در پیش رو دارند 
و در صورتی که بتوانند از سد طلایی پوشان اصفهان بگذرند، برای قهرمانی کار 
سختی نخواهند داشت. شاگردان برانکو ایوانکوویچ دو تیم نود ارومیه و سپیدرود 
به   1۲۰ دقیقه  تا  پدیده  برابر  اما  کردند  حذف  قانونی  های  وقت  در  را  رشت 
تساوی رسیدند و در نهایت با پنالتی چیپ علیپور و درخشش علیرضا بیرانوند، 

برنده بازی شدند.
ها  پرسپولیسی  پنالتی،  به ضربات  بازی  رسیدن  بالای  احتمال  به  باتوجه 
در آخرین تمرین خود پنالتی زدن را تمرین کردند تا آماده هر اتفاقی باشند. 
بیرانوند  دروازه  تمرکز،  با  تا  کردند  می  تلاش  ها  زن  پنالتی  که  عین حال  در 
نیز سعی  بیرانوند  این دو گلر و به خصوص علیرضا  باز کنند،  را  و رادوشوویچ 
همچنین  بیاورند.  به دست  را  آمادگی خود  پنالتی،  مهار ضربات  با  تا  داشتند 
آنالیزی نیز از جهت ضربات سپاهانی ها برای دو دروازه بان پرسپولیس آماده 

شده بود.
در اولین سال حضور برانکو روی نیمکت پرسپولیس، این تیم پنالتی های 
توسط طارمی،  ها  پنالتی  از همان  یکی  اگر  و شاید  داد  از دست  را  پرشماری 
عالیشاه و... گل می شدند سرنوشت تیم به کلی تغییر پیدا می کرد. البته ماجرای 
پنالتی خراب کردن در تیم پرسپولیس به دوران برانکو مربوط نمی شود و این 

تیم در سال های قبلی نیز جام های زیادی را به این خاطر از دست داد.
از جمله آن ها می توان به فینال جام حذفی ۹1-۹۲ و 84-85 اشاره کرد 
که قرمزها با شکست در ضربات پنالتی مقابل سپاهان ناکام ماندند. در سال ۹۲ 
زنده یاد نوروزی و رضا حقیقی پنالتی را از دست دادند و در سال 85 نیز مهرزاد 
مسابقه  آخر  در  رضایی  شیث  و  نیکبخت  علیرضا  و  بازی  جریان  در  معدنچی 

فرصت سوزی کردند.
بان  دروازه  کیا،  مهدوی  مهدی  خداحافظی  بازی  در  که  این  جالب  نکته 
بیرون  به  را  سپاهان هیچ پنالتی را مهار نکرد و نوروزی و حقیقی خود ضربه 

از چارچوب زدند تا به نوعی قهرمانی را به حریف اصفهانی تقدیم کرده باشند!
اما در تیم فعلی پرسپولیس پنالتی زن های خوب و توانمندی حضور دارند. 
علی علیپور آقای گل این تیم برخلاف آقای گل قبلی مهره ای پنالتی زن به شمار 
می رود، ماریو بودیمیر نیز توانایی خوبی در زدن پنالتی دارد و می توان روی مهارت 
احمد نوراللهی و سیدجلال حسینی نیز حساب باز کرد. باتوجه به عملکرد بازیکنان 
پرسپولیس نیز به نظر می رسد دوباره علیپور پنالتی زن اول تیم باشد؛ خصوصا این 

که سابقه زدن گل از روی نقطه پنالتی در نقش جهان را هم دارد.
در آخرین دقایق بازی نیم فصل اول پرسپولیس و سپاهان، قرمزها صاحب 
ضربه پنالتی شدند و علیپور توانست در آن شرایط و با آن حساسیت، ضربه را 
گل کند و نشان دهد می تواند با تمرکز بالا کار خود را انجام دهد. البته او نیز 
به خوبی می داند که دیگر مثل بازی با پدیده نباید ضربه را چیپ بزند چرا که 

امکان دارد رویای تیمش به این شکل بر باد برود.
باتوجه به این که در تیم حریف نیز بازیکنان پنالتی زن قهاری حضور دارند، 
امروز پنالتی زنی مطمئن بیش از پیش اهمیت خواهد یافت و احتمالا برانکو به 
شاگردانش دستور خواهد داد تا با کمترین ریسک، ابتدا ضربه خود را به سمت 

چارچوب بزنند و سپس برای فریب دروازه بان تلاش کنند.


